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Zápis z jednání výkonného výboru Tělovýchovné jednoty Mnichovice z.s.   

Dne: 24. 11. 2024, 16 hod. 

Přítomni: Jan Veverka, František Buršík, Jakub Žvejkal, Tomáš Čížek, Marek Filipovský, Lukáš 
Havlíček, Petr Raboch, Michal Zídka, Karel Bor 

 

Projednávané body:           

 

1. Žádost o dotaci z NSA na rekonstrukci hřiště pozemního hokeje 

Honza Veverka informoval přítomné o přípravě žádosti o dotaci na rekonstrukci hřiště pozemního 
hokeje, kterou vypsala Národní sportovní agentura. V této souvislosti byla městem Mnichovice 
přislíbena spoluúčast na dofinancování nákladů, které nebudou kryty dotací ve výši do 18 mil. Kč. 

 

2. Převod části finančních prostředků z účtu TJ na účet fotbalu 

Za práci členů fotbalu na dokončení tribun před kabinami bude převedeno 15 tis. Kč z účtu TJ na účet 
fotbalu. Zajistí František Buršík 

 

3. Likvidace nepořádku a suti u vjezdu ke kabinám 

Michal Zídka zajistí kontejner a odvoz nepořádku. Termín domluví s Tomášem Čížkem dle volných 
kapacit dopravy. Zároveň Honza Veverka domluví termín naložení nepořádku s Pavlem Tichovským. 
Termín do Vánoc. 

 

4. Beach volejbal 

Karel Bor vznesl požadavek na srovnání přední části pozemku v rámci areálu beach volejbalu a 
instalaci jedné z nevyužitých střídaček. Zajistit vyčištění písku. Zajistit síť, která by se pověsila na plot 
směrem k parkovišti. Termín jaro 2025. Pro zvýšení vytížení hřiště a příjmů z pronájmu, před herní 
sezonou 2025 zvýšit propagaci beach volejbalového hřiště, během sezony např. uspořádat turnaj. 

 

5. Garáž – úklid 

Michal Zídka domluví s Vítkem Doležalů termín, kdy projdou prostory garáže a určí, co bude 
k vyhození.  

 

6. Nepořádek po trénincích v tělocvičně 

Ze školy přišla stížnost na nepořádek po trénincích. Honza Veverka jde zítra do školy tuto věc řešit. 
Zároveň vznese připomínku, že u vchodu chybí osoba, která by zajišťovala otevírání dveří již během 
tréninku, kdy trenéři nemohou toto sami zajistit. 
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7. Dotace Můj klub 

NSA vypsala dotaci Můj klub na rok 2025. T tohoto důvodu je nutné v rejstříku aktualizovat databázi 
hráčů. Termín do Vánoc. Zároveň aktualizovat databázi hráčů i na ČUSu. Termín do Vánoc. 

Vyúčtování za rok 2024. Připravuje František Buršík. Zatím má potřebné doklady pro pokrytí 
přidělené dotace na rok 2024. Fotbal má přečerpáno více – nutno uhradit ze svého rozpočtu. Pro 
lepší rozvržení čerpání přidělené dotace je nutné informovat fotbal i hokej co nejdříve po obdržení 
přesné částky dotace.  

 

8. Vyúčtování dotace od města 

František Buršík připravuje vyúčtování dotace od města za rok 2024 ve výši 350 tis. Kč. Pošle tabulky 
s přehledem zaúčtovaných nákladů. 

 

9. Společné akce v roce 2025 

Čarodějnice, sportovní ples ve Strančicích (v režii fotbalu) 

 

10.  Zvýšené náklady za energie 

Z obdržených vyúčtování elektřiny vychází, že došlo za poslední dva roky k nárůstu spotřeby o 50 tis. 
Kč. Jelikož nedošlo v provozu TJ k žádné neobvyklé změně, navýšení spotřeby je způsobeno provozem 
kantýny. Z tohoto důvodu bude svolána schůzka, na které bude požadováno zaplatit 50 tis. Kč po 
provozovateli kantýny. Od roku 2025 bude upravena smlouva o měsíční platbu ve výši 5 tis. Kč 
měsíčně za služby a media. Do smlouvy bude zapracována povinnost čepovat nápoje do plastů 
během fotbalových zápasů, v případě uložení pokuty fotbalovému klubu, bude tato požadována po 
provozovateli. Na jednání bude upozorněno též na úklid. 

 

11. Investiční akce 

Prioritní akce: opěrná zeď podél fotbalového hřiště – hrozí sesunutí a pád desek na hrací plochu. 
Vyjednat s městem financování. Náklady dle rozpočtu do 2 mil. Kč. Možné rozdělit na dvě etapy. 
Schůzka na městu Veverka, Bor. 

Chodník podél hřiště fotbalu u ulice Sportovní. Honza Veverka dopracuje projekt. Pokud se vejdou 
plánovaná parkování kolmo ze Sportovní ulice spolu s chodníkem, bude po vypsání dotace požádáno 
o financování na Kraj. 

Tréninkové hřiště. Uvažováno v Podhorkách, ale s nízkou podporou města a vysokými náklady na 
realizaci (přeložka VV, zemní práce pro rozšíření místa do svahu) vychází pravděpodobněji realizovat 
tréninkové hřiště s umělým povrchem v místě beach volejbalového hřiště. Došlo by pravděpodobně 
ke zbourání pronajímané garáže a zrušení parkoviště. To by znamenalo studii daného území, která by 
tyto věci řešila. Zadání studie domluví Honza Veverka s Karlem Borem na městě.   

Kamerový systém v areálu. Z důvodu zajištění bezpečnosti a ochrany majetku je uvažováno o pořízení 
kamerového systému. Každá kamera musí mít elektrický zdroj, přenos záznamu bude bezdrátový. 
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Honza Veverka a Michal Zídka s možným dodavatelem projdou areál a identifikují místa, kde by 
mohly být kamery instalovány.  

Zastřešení tribuny - hotový projekt. Stavební povolení se zatím řešit nebude. Priorita nízká. 

Oplocení kolem plochy hřiště fotbalu – priorita nízká. 

Osvětlení fotbalového hřiště – priorita nízká. Možné využití starých sloupů po rekonstrukci hřiště na 
pozemní hokej. 

Vodní zdroje. Pro fotbal hotový projekt, projektant ho musí ale opravit dle normových požadavků na 
závlahu travnatého hřiště, pak bude stavební povolení, které Honza Veverka dotáhne a pak předá 
fotbalu. Pro pozemní hokej - pro uvažovaný nový herní povrch bude nutné připravit projekt vodního 
zdroje. 

 

Zapsal: Jakub Žvejkal 

 


